
Zápis z jednání místní komise RMO Pardubice VII v Doubravicích.

Ze dne 10.10.2023.


——————————————————

Přítomni: J. Šindelář, M. Bereznaj, L. Jandíková

Omluveni: M. Roženský


Člen místní komise pan M. Horák žádá Radu Města o odvolání.

Nového člena navrhneme radě na příštím jednání komise.


Nové náměty a připomínky: 

Podchod u kolejí-průchod pro pěší je přes kaluže a bláto. Bylo by možné cestu zpevnit?

Údržba zeleně - Parcela č. 43/1 po parcelu 36

Bylo by možné vyřešit situaci dlouhodobě? Např. místo neudržované trávy keře.


Návrh na provedení kontroly (před převzetím od investora) veřejných prostranství a hřiště v nové 
části Zelené Doubravice, zda odpovídá projektové dokumentaci.


Je možné provést údržbu stromů podél hlavní silnice na straně chodníků? Chodci se musí ohýbat 
pod větvemi. A vlastně veškerá zeleň v Doubravicích. Je možné v letních měsících provádět 
údržbu např. jednou za dva týdny?


Autobus č. 17, odjezd 7:35 - je možné vyjednat posunutí na 7:30? Kvůli školákům, do města 
dojíždí pozdě a není možné ho tak využívat.


Občané žádají propůjčení sálu pro účely cvičení, pingpongu atd.

Byly zaslány žádosti, není zpětná vazba z města. Prosíme o stanovisko.


Mobilní toaleta u dětského hřiště „U bazény“ není vyvážena. Prý už měsíc a půl. Občané žádají o 
vyvážení jednou za 14 dní. Prosíme vyjádření.


Přemalování středového vodorovného dopravního značení, v celé délce Doubravic.

Od křižovatky Semtínská až po křižovatku k dětskému hřišti. Je to možné?


Bylo by možné snížit rychlost v části Doubravické domky a v ulici od hospody směrem na Zelené 
Doubravice? Přecházejí tam děti. Snížená rychlost je až na konci ulice při příjezdu do Zelených 
Doubravic.


Příští jednání: 14.11.2023

Zapsal: Jan Šindelář



